
Protokół nr 18/2016 
posiedzenia wspólnej Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach       

oraz Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
odbytego w dniu 16 lutego 2016 r. w godz. 15:30 – 16:30  w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej: 
1/ Zdzisław Przełomiec – przewodniczący Komisji, 
2/ Wojciech Malesiński – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Zbigniew Roman De-Mezer   
4/ Zdzisław Koncewicz 
5/ Karol Korneluk 
6/ Anna Ruszewska 
7/ Andrzej Turowski 
 
Nieobecny : Grzegorz Gorlo       
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego:                                                                             
1/ Zdzisław Koncewicz – przewodniczący Komisji                                                          
2/ Wojciech Pająk – wiceprzewodniczący Komisji                                                                                                   
3/ Zdzisław Przełomiec                                                                       
4/ Sławomir Jan Szeszko                                                                          
5/ Piotr Wasiukow                                                                                            

Nieobecny : Zbysław Wojciech Grajek              

 W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                          
1/ Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk                                                                                  
2/ Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta Miasta                                                                  
3/ Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta                                                                                                 
4/ Małgorzata Włoskowska – naczelnik Wydz. AGP                                                                              
5/ Justyna Wołągiewicz – kierownik referaty urbanistyki                                                               
6/ Monika Podziewska – naczelnik Wydz. BF                                                                        
7/ Adam śywiczyński – konserwator  zabytków                                                                           
8/ Jerzy Gałązka – naczelnik Wydz. OSGK                                                                                  
9/ Radosław Wysocki – naczelnik Wydz. GR                                                                          
10/ Tomasz Drejer – dyrektor ZDiZ                                                                         

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i nadmienił, Ŝe 
porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom dwóch Komisji. 
Natomiast  drugą część posiedzenia prowadził Zdzisław Przełomiec.  

Radni nie wnieśli uwag i przyj ęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 17/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 19 stycznia 2016 r.  

2. Przyjęcie protokołu nr 17/2016 posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 stycznia 2016 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 



Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat 
za korzystanie  z tych przystanków. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: T. Kościuszki, Chłodną, T. Noniewicza                      
i L. Waryńskiego w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk ograniczonego 
ulicami: Gen. Podhorskiego, Gen. Pułaskiego, Nowomiejską, Świerkową, Modrzewiową 
i Grabową w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek stanowiących własność 
Miasta Suwałk.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i objętych ochroną na terenie Miasta 
Suwałki. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta 
Suwałki do wspólnej realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: „Budowa                           
i rozbudowa dróg gminnych publicznych wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną                          
w obrębie ewidencyjnym Płociczno – Tartak-etap I”. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 
realizacji z Gminą Suwałki projektu pod nazwą: „Budowa i rozbudowa drogi gminnej                      
Nr 102019B Bobrowisko – WiatrołuŜa km 0+000 –km 2+402 do drogi powiatowej                
nr 1153B”.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Suwałki. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  w budŜecie miasta na  2016 rok. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2016–2030. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia w Suwałkach roku 2016 
Rokiem Czarnej Hańczy.  

14. Wolne wnioski. 

 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 17/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 19 stycznia 2016 r.  
 
Zdzisław Koncewicz poinformował, Ŝe do protokołu nr 17/2016 z posiedzenia Komisji nie 
wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół  przez Komisję, został  przyjęty. 

Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu nr 17/2016 posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 stycznia 2016 r. 
 

Zdzisław Przełomiec zapytał o uwagi i wnioski do protokołu nr 17/2016 posiedzenia 
Komisji. Do protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego Przewodniczący uznał, Ŝe protokół 
przez Komisję, został przyjęty.  



Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 
Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat 
za korzystanie z tych przystanków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 Głos zabrał Cz. Renkiewicz poinformował, Ŝe ciągle zmienia się  układ komunikacyjny                      
w mieście i w związku z tym jest potrzeba zmian w systemie autobusowej komunikacji 
Miejskiej. Przedstawił i omówił wykaz przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, miejsca 
gdzie powstaną nowe i te, które zostały zlikwidowane.    

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego nie zgłosili wniosków i przystąpili 
do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    5    radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których 
właścicielem albo zarządcą jest Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich 
oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z tych przystanków. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili                              
do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    6   radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 Komisja Finansowo-BudŜetowa jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których 
właścicielem albo zarządcą jest Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich 
oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z tych przystanków. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: T. Ko ściuszki, Chłodną, T. Noniewicza                                
i L. Wary ńskiego w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 Głos zabrał Cz. Renkiewicz poinformował zebranych, iŜ ustalenia projektu planu są 
dostosowane do obecnych przepisów i potrzeb inwestorów, umoŜliwiając im racjonalną 
zabudowę, obecnie jeszcze nie zagospodarowanych terenów, w zgodzie z ładem 
przestrzennym i wymaganiami konserwatorskimi, zapewniając ochronę obiektów zabytkowych 
z umoŜliwieniem ich uŜytkowego wykorzystania. Poprosił Ŝeby naczelnik wydziału                        
M. Włoskowska uzasadniła sposób rozpatrzenia tej uchwały.  

  



 M. Włoskowska  przedstawiła i uzasadniła uwagi do projektu planu, który wraz                     
z prognozą oddziaływania na środowisko przyrodnicze był wyłoŜony do publicznego wglądu                
i uwagi moŜna było składać do Prezydenta Miasta. Zreferowała wniesione uwagi                        
i uzasadnienie, co do sposobu ich rozpatrzenia. Podsumowując swoją wypowiedź stwierdziła, 
iŜ projekt planu zagospodarowania przestrzennego został opracowany zgodnie                             
z obowiązującymi przepisami, umoŜliwi to  dostosowanie planu do obecnych uwarunkowań      
i wymogów  ochrony konserwatorskiej oraz  zapewni właściwe kształtowanie i prowadzenie 
polityki przestrzennej ww. części miasta.  

 S. J. Szeszko  zapytał o osoby składające uwagi, które nie mają interesu prawnego.                          
M. Włoskowska wyjaśniła, iŜ wnieść skargę  na plan moŜe tylko właściciel terenu                   
w obrębie swojej nieruchomości.  

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego nie zgłosili wniosków i przystąpili 
do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    5    radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
ograniczonego ulicami: T. Kościuszki, Chłodną, T. Noniewicza  i L. Waryńskiego                            
w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili                              
do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    6   radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

Komisja Finansowo- BudŜetowa jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego 
ulicami: T. Kościuszki, Chłodną, T. Noniewicza  i L. Waryńskiego w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Ad. pkt. 5  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk ograniczonego 
ulicami: Gen. Podhorskiego, Gen. Pułaskiego, Nowomiejską, Świerkową, Modrzewiową 
i Grabową w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 Ł. Kurzyna poinformował, iŜ zmiana miejscowego planu zagospodarowania  
niezbędna  jest do  zabudowy mieszkalnej wielorodzinnej na działce, która jest własnością 
Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach TBS sp. z o.o. Teren planowanej inwestycji 
połoŜony jest na obszarze zabytkowego zespołu budowlanego dawnych koszar. Poinformował, 
Ŝe wprowadzenie zmian do obowiązującego planu wymaga przeprowadzenia pełnej procedury 
planistycznej, poprzedzonej podjęciem przez Radę uchwały intencyjnej w tej sprawie.                      
Cz. Renkiewicz poinformował, iŜ w przeciągu pół roku zostanie opracowana dokumentacja 
planistyczna i będzie moŜna zacząć budowę. 



Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego nie zgłosili wniosków i przystąpili 
do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    5   radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk ograniczonego ulicami: Gen. Podhorskiego, 
Gen. Pułaskiego, Nowomiejską, Świerkową, Modrzewiową i Grabową w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Ad pkt. 6                                                                                                                  
Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek stanowiących własność 
Miasta Suwałk.  

Wniosek stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego nie zgłosili wniosków i przystąpili 
do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    5  radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek 
o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek stanowiących własność Miasta Suwałk.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Ad pkt. 7                                                                                                                       
Zaopiniowanie projektu uchwały w spawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i objętych ochroną na terenie Miasta 
Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 Ł. Kurzyna udzielił informacji, odnośnie  zasad dotacji jest to odpowiedź na składane 
wnioski mieszkańców, osób które potencjalnie chciały skorzystać z programu, Ŝeby wykonać 
jakiekolwiek prace przy zabytkach. W związku z tym wykonać naleŜy  specjalistyczną 
dokumentację konserwatorską. Stąd teŜ propozycja rozszerzenia katalogu kosztów, które będą 
podlegały dotacji ze strony budŜetu miasta o projekt techniczny na wykonanie remontu.                    
Z zapisem, Ŝe osoby, które będą wnioskowały o dotację na projekt, jednocześnie zobowiązują 
się do tego, Ŝe w ciągu 3 lat od otrzymania dotacji zrealizują prace z tym związane. W innym 
przypadku będą zobowiązane do zwrotu tej dotacji. 

 K. Korneluk wnioskował aby kosztorys, który będzie opracowywany przez osoby 
składające wniosek był weryfikowany przez Wydział Inwestycji Urzędu Miejskiego.                          
Ł. Kurzyna zapewnił, iŜ przed pracami komisji p. Konserwator zwróci się z opinią                   
i przekaŜe dokumenty do Wydziału Inwestycji, a wydział zweryfikuje i ze swoim stanowiskiem 
przekaŜe na posiedzenie Komisji.  

 K. Korneluk zadał pytanie odnośnie zapisu, w którym zobowiązuje się beneficjenta do 
wykonania remontu w oparciu o dotowany projekt, w okresie trzech lat. Ł. Kurzyna 



odpowiedział, iŜ jest to okres od chwili rozliczenia dotacji tj. do 15 grudnia danego roku.                    
A. śywiczyński odpowiedział, iŜ wiąŜe się to z faktem, Ŝe pozwolenie na budowę, które jest 
wymagane przy remoncie obiektów zabytkowych jest waŜne 3 lata. 

 Z. R. De-Mezer zadał pytanie dotyczące zapisu w uchwale §1. ust. 7. „w przypadku 
niezrealizowania tych prac we wskazanym terminie dotacja podlega zwrotowi” 
Zaproponował aby uwzględnić  zapis „wraz z naleŜnymi odsetkami”. Ł. Kurzyna udzielił 
odpowiedzi, iŜ procedury zwrotu będą określone w umowie dotacyjnej.   

Członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili                    
do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    7   radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i objętych 
ochroną na terenie Miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Ad pkt. 8                                                                                                                       
Zaopiniowanie projektu uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta 
Suwałki do wspólnej realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: „Budowa                  
i rozbudowa dróg gminnych publicznych wraz z niezbędną infrastruktur ą techniczną             
w obrębie ewidencyjnym Płociczno – Tartak-etap I”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 Cz. Renkiewicz poinformował, iŜ są to trzy uchwały ze sobą związane a dotyczą 
wspólnej realizacji ww. projektu budowy gminnych i powiatowych dróg.  

Członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili                            
do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    7  radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: 
„Budowa i rozbudowa dróg gminnych publicznych wraz z niezbędną infrastrukturą 
techniczną w obrębie ewidencyjnym Płociczno – Tartak-etap I”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Ad pkt. 9                                                                                                                       
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 
realizacji z Gminą Suwałki projektu pod nazwą: „Budowa i rozbudowa drogi gminnej 
Nr 102019B Bobrowisko – WiatrołuŜa km 0+000 –km 2+402 do drogi powiatowej                    
nr 1153B”.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  



Członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili                                   
do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    7   radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej realizacji z Gminą Suwałki projektu pod nazwą: 
„Budowa i rozbudowa drogi gminnej Nr 102019B Bobrowisko – WiatrołuŜa km 0+000 –km 
2+402 do drogi powiatowej nr 1153B”.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Ad pkt. 10                                                                                                                       
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 Głos zabrał W. Stelmach informując, iŜ jest to deklaracja dotycząca przekazania  
środków finansowych Gminie Suwałki, które są ujęte w budŜecie Miasta w roku bieŜącym. 

Członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili do 
głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    7    radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Ad pkt. 11                                                                                                                       
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  w budŜecie miasta na  2016 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 W. Stelmach przedstawił  zmiany w budŜecie miasta oraz w wykazie zadań 
inwestycyjnych. Omówił proponowane zmiany w budŜecie miasta  po stronie dochodów, jak                   
i wydatków, które  zostały szczegółowo omówione w uzasadnieniu do projektu uchwały.                    
 Ł. Kurzyna poinformował, iŜ zostaną przesunięte środki w budŜecie miasta na wykup 
gruntów od jednostki wojskowej pod potrzeby inwestycyjne a mianowicie budowę drogi. 
Pozyskiwane będą środki z Unii Europejskiej na potrzeby inwestycyjne.  

Członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili                               
do głosowania: 

 
Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    7    radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 



 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian                
w budŜecie miasta na  2016 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Ad pkt. 12                                                                                                                       
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2016–2030. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 Głos zabrał Cz. Renkiewicz poinformował o strefie płatnego parkowania, na którą jest 
ogłoszony nowy przetarg. Odnośnie obecnej strefy - nie ma zmian zasad ani zmian obszaru 
strefy płatnego parkowania.  

Członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili do 
głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    7   radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian                           
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2016–2030. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Ad pkt. 13                                                                                                                       
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia w Suwałkach roku 2016 
Rokiem Czarnej Hańczy. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 W. Pająk przedstawił i omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, plan działań, 
skutki finansowe, społeczne i inwestycyjne. Wspomniał o jubileuszu dwóch parków 
krajobrazowych – Suwalskiego i Wigierskiego. Obchody jubileuszowe parków oraz działania                 
w ramach Roku Czarnej Hańczy w Suwałkach przyczynią się do wspólnej promocji regionu.  

 Z. Koncewicz zapytał jakie były uwagi na Komisji Kultury, Sportu i Turystyki, jakie 
były wprowadzane zmiany? Przedstawił materiał roboczy dotyczący zmian z jednym 
dodatkowym punkcie, który dotychczas nie był ujęty w uzasadnieniu. Punkt dotyczy Komitetu 
Organizacyjnego Obchodów powołany przez p. Prezydenta, który przygotuje ostateczny 
program Obchodów Roku Czarnej Hańczy i przedstawi ten program Komisji Kultury do 
zaopiniowania. Cz. Renkiewicz zadeklarował, Ŝe wskaŜe z kaŜdego Klubu i Ugrupowania 
przedstawiciela do  Komitetu Organizacyjnego.  

 Z. R. De-Mezer poprosił o wpisanie brakującej w uzasadnieniu jednostki pienięŜnej                
w „złotych”.  

Członkowie Komisji Finansowo-BudŜetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili do 
głosowania: 

 
Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    7    radnych, (jednogłośnie) 
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 



 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
ustanowienia w Suwałkach roku 2016 Rokiem Czarnej Hańczy. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Ad pkt. 14                              
Wolne wnioski 

  Z. Koncewicz poprosił członków komisji o desygnowanie przedstawiciela Komisji 
Strategii i Rozwoju Gospodarczego do pracy  w ramach programu „ograniczenie niskiej 
emisji”. Komisja wybrała  przewodniczącego Zdzisława Koncewicza.  

  Z. Przełomiec poprosił członków komisji o desygnowanie przedstawiciela Komisji 
Finansowo –BudŜetowej do pracy  w ramach programu „ograniczenie niskiej emisji”. 
Podczas głosowania Komisja wybrała przewodniczącego  Zdzisława Przełomca – siedem 
głosów „za”( jednogłośnie). 

 Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono.  
 
 
 
               Przewodniczący 
          Komisji Finansowo – BudŜetowej 
                         Rady Miejskiej w Suwałkach 
 
                  Zdzisław Przełomiec 

 
  

Przewodniczący 
      Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

  Rady Miejskiej w Suwałkach                                 

Zdzisław Koncewicz 

 

         Protokół sporządziła:       
 
           ElŜbieta Polańska 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  
 Urzędu Miejskiego w Suwałkach 
 
 
 
 
 


